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o Na fakultě působím od roku 1990 (student) resp. 1999 (zaměstnanec).  
o Věnuji se problematice spolehlivosti elektroenergetické soustavy a výrobě 

elektrické energie.  
o Spolupracuji na řešení grantových projektů a hospodářských smluv s 

průmyslovými partnery.  
 
V akademickém senátu bych se zaměřil na zachování dobrého jména fakulty, 
zlepšení legislativní podpory a spolupráce informačních systémů. Současnou situaci 
vnímám takto: 
 
Hrozby 
 

o Omezování času akademických pracovníků administrativou 
o Snižování významu výuky 
o Jednostranné hodnocení VaV 

 
Příležitosti 
 

o Spolupráce mezi katedrami (přístroje, služby, projekty) 
o Rozšiřování výuky zahraničních studentů 
o Výukové kurzy pro praxi 
o Podpora doplňkové činnosti 
o Mezinárodní spolupráce ve výzkumu 

 


